
 

  

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ČLENSKÉ SCHŮZE MÍSTNÍ AKČNÍ SKUPINY SVATÉHO JANA 

Z NEPOMUKU, z.s. 

30.05.2024 v Nepomuku 

Přítomni: dle prezenční listiny 

Jednání členské schůze zahájil předseda Místní akční skupiny svatého Jana z Nepomuku 

pan Jindřich Jindřich, přivítal zúčastněné a konstatoval, že je fyzicky přítomno 20 členů, 

čtyři členové jsou zastoupeni na základě plné moci z celkového počtu 33 členů, tudíž je 

splněna podmínka účasti nadpoloviční většiny členů a členská schůze je usnášeníschopná.  

Adéla Mašková: Představila program jednání členské schůze a vyzvala zúčastněné 

k případnému doplnění. Nikdo z přítomných členů dále neučinil návrh na doplnění či změnu 

programu. 

1. Výsledek hospodaření a výroční zpráva za rok 2023 

2. Volby do Revizní a Výběrové komise 

3. Přehled čerpání SCLLD 2014-2023 

4. Harmonogram výzev IROP + PRV v roce 2024  a 2025 

5. Informace o činnosti  

6. Diskuse 

Výsledek hlasování o programu jednání členské schůze: 

pro: 24                                                   proti: 0                                          zdržel se: 0 

Členská schůze schválila program jednání členské schůze. 

 

1. Schválení výsledku hospodaření a výroční zprávy za rok 2023 

Adéla Mašková společně s Ivou Přibáňovou představily přítomným výsledek hospodaření, 

viz Rozvaha a Výsledovka + výkaz zisku a ztráty viz https://www.masnepomucko.cz/vyrocni-

zprava-2023 

Adéla Mašková doplnila informaci o stále aktivním úvěru 1,5 mil Kč (kontokorent), který je 

čerpán na předfinancování projektových etap a provozu jako celku.  

Předseda spolku pan Jindřich uvedl, že díky práci na dalších projektech se spolek může 

obejít bez návratných finančních výpomocí od obcí.  

Pavel Motejzík vznesl dotaz na financování oprav domů čp. 100. Adéla Mašková uvedla, že 

v roce 2023 jsme obdrželi dvě dotace z Plzeňského kraje na zateplení severní strany domu 

a opravu oken v 1. patře, viz Výroční zpráva str. 19. Spoluúčast kofinancujeme z příjmu za 

poskytované služby Státnímu fondu Životního prostředí  za projekty Zelená úsporám Light. 

https://www.masnepomucko.cz/vyrocni-zprava-2023
https://www.masnepomucko.cz/vyrocni-zprava-2023


 

  

Adéla Mašková dala prostor pro dotazy k výsledku hospodaření. Žádné dotazy nebyly 

vzneseny.  

Adéla Mašková přítomné seznámila s výroční zprávou za rok 2023. Představila: 

• strategii komunitně vedeného rozvoje, 

• projekty podpořené v 6. výzvě PRV  

• grantový program Startér a ReStartér  

• činnost projektu MAP v období 2016-2023,  

• projekt Dycky Spolu!  

• Erasmus + vzdělávání dospělých,  

• Erasmus + výměny mládeže,  

• Chystanou publikaci INSPIRACE nejen z projektů 

 

Výsledek hlasování o schválení výsledku hospodaření a výroční zprávy za rok 2023 

Pro: 24                                            proti: 0                               zdržel se: 0 

 

2. Harmonogram výzev IROP a SZP v roce 2024 a 2025 

Adéla Mašková představila výhled výzev v roce 2024. Jsou to především výzvy IROP. Výzva 

č. 1 aktuálně běží, přihlášen je projekt ZŠ Nepomuk. V září 2024 bude vyhlášena výzva č. 2 a 

pravděpodobně přijmeme záměr ZŠ Spálené Poříčí. Během léta 2024 bude vyhlášena 1. 

výzva SZP. Je do ní alokovaná částka 8 mil Kč a to zejména proto, že je potřeba splnit milník 

SZIF, který ukládá ro října 2025 zazávazkovat 50 % celkové alokace pro MAS. Kritériem pro 

podporu projektů budou tedy především žadatelé, kde se předpokládá, že úspěšně 

dotáhnou projekt do konce. Vyhlášeny budou obě fiche (Podpora podnikání pro rozvoj 

místní ekonomiky a Budování vzdělávacích, spolkových a komunitních zařízení). 

 

3. Volba členů do revizní a výběrové komise 

Předseda Ing. Jindřich Jindřich představil kandidáty do Revizní a Výběrové komise. Jsou jimi 

stávající členové, kteří s nominací a dalším výkonem funkce souhlasí. 

Nominace do Revizní komise: 

1. Monika rojová 

2. Dušan Skala 

3. Václav Bečvář 

 

 



 

  

 

Nominace do výběrové komise  

Adéla Mašková připomněla význam devítičlenné komise (stanovy ukládají min. 7 členů), což 

usnadní to hodnocení: v každé komisi hodnotí max. 3 členové, přičemž nesmí být více než 

50 % členů ze stejné zájmové skupiny, což je mnohdy složité splnit. Složení komise často 

komplikuje i střet zájmů, zejména u projektů Programu rozvoje venkova. 

1. Martina Krumpholcová  

2. Marie Bílková  

3. Iva Přibáňová  

4. Soňa Tikalská  

5. Monastery, z,ú., zast. Miroslava Brožová 

6. Josef Lank 

7. ČSOP Spálené Poříčí, zast. Michala Jandíková  

8. Hanka Černohousová 

9. Římsko katolická církev, Farnost Nepomuk, zast. Štěpánka Kodýdková  

 

Předseda spolku znovu vyzval přítomné k doplnění nominace. Nikdo z přítomných dále 

nominaci nedoplnil. Adéla Mašková navrhla hlasovat o složení obou komisí veřejně zejména 

proto, že počet nominovaných členů nepřevyšuje minimální počet členů v orgánech. 

 

Výsledek hlasování o schválení veřejné volby členů do Revizní a Výběrové komise 

Pro: 24                                            proti: 0                               zdržel se: 0 

 

Volba revizní komise: Předseda spolku znovu představil nominované členy a dal hlasovat 

pro potvrzení jejich funkce v Revizní komisi: 

Výsledek hlasování pro Revizní komise 

Pro: 24                                            proti: 0                               zdržel se: 0 

 

Volba Výběrové komise: Předseda spolku znovu představil nominované členy a dal hlasovat 

pro potvrzení jejich funkce ve Výběrové komisi: 

Výsledek hlasování pro Revizní komise 

Pro: 24                                            proti: 0                               zdržel se: 0 

  



 

  

 

4. Přehled čerpání  SCLLD 2014-2023 

Adéla Mašková představila přehled čerpání Strategie komunitně vedeného místního 

rozvoje v uplynulém období. Podpořeno bylo celkem 69 projektů za cca 51 mil. Kč. Nejvíce 

prostředků čerpaly obce, nejvíce projektů bylo podpořeno zemědělských podnikatelům. 

Školám bylo podpořeno 10 projektů. Čerpání obcí kopíruje jejich velikost: tradičně nejvíce 

projektů bylo podpořeno ve Spáleném Poříčí a Nepomuku.  

5. Informace o činnosti: 

Pavlína Jandošová představila model Místního akčního plánování rozvoje vzdělávání na 

Nepomucku: projekt realizujeme již osmým rokem, zapojeno je do něj více než 50 místních 

aktérů ve vzdělávání. Po dlouhodobé podpoře učitelů se nyní zaměřujeme na podporu 

ředitelů škol a tvorby vizí a zapojování zřizovatelů. V projektu máme ucelený systém aktivit, 

která navazují jedna na druhou a propojují všechny cílové skupiny tak, aby došlo 

k požadovanému efektu. 

Projekt mimo jiné umožňuje držet cashflow spolku. 

 

6. Diskuse 

Pavel Motejzík se dotázal, zda existuje diskuse k fungování LEADRu a MAS po roce 2027, 

zejména způsob financování. Adéla Mašková uvedla, že tato diskuse se zatím nevede, 

nicméně je předpoklad, že kofinancování pro realizaci strategií bude min 50 %. Iva 

Přibáňová doplnila, že realizace strategie (SCLLD)  v současné době činí pouhých 27 % 

činnosti spolku a dávno tedy není hlavní náplní činnosti MAS. 

Pan Václav Česák se dotázal na možnosti čerpání pro Matici sv. Jana z výročí svatořečení 

sv. Jana z Nepomuku. 

Paní Štěpánka Kodýdková pozvala přítomné ke shlédnutí výstavy „Za císaře pána“ a na 

výstavu obrazů ve svatojánském kostele. 

Adéla Mašková ocenila členy za hojnou účast a vřelou atmosféru při jednání. 

Jindřich Jindřich popřál členům za účast a popřál hezký večer.  

 

Zapsala:                                 Adéla Mašková                     ………………………………………. 

Schválil:                                Jindřich Jindřich                   …………………………………………………                                                             


